

我公司是生产，有现货需求的，尽管来

产品名称	我公司是生产，有现货需求的，尽管来
公司名称	平湖市康成达标准件有限公司
价格	.00/个
规格参数	样品或现货:样品 品牌:KCD-WASHERS 类别:平垫圈
公司地址	平湖市新埭镇创业路25号
联系电话	86 0573 85608400 13806722843

产品详情

样品或现货	样品	品牌	KCD-WASHERS
类别	平垫圈	标准类型	德标
标准编号	DIN126	表面处理	本色，镀锌，黄锌等
材料等级	A3,SS304,SS316		

公司介绍

平湖市康成达标准件有限公司成立于2006年，是中国紧固件出口企业。公司前身为2001年创立之嘉善康成达金属制品有限公司，经过不断地开拓和改革，在2007年获得浙江省农村信用合作联社企业资信aaa级，2008年顺利通过iso9001:2000质量管理体系认证，现已发展成为一家占地面积15亩，建筑面积1万平方米,专业生产和销售各类平垫圈的厂家。公司本着“质量求生存，信誉求发展”的经营理念，以精良的设备和先进的技术打造高品质的产品来满足国内外新老客户的需求。公司专业生产各种规格型号的平垫圈，五金冲压件。垫圈按照din德标，jis日标，ansi (ifi) 美标，iso国际标准，as澳标，bs英标，nfe法标，gb国标等各种标准生产，产品远销德国，日本，韩国，美国，法国，英国，西班牙，波兰，荷兰等世界各地，产品质量得到国内外客户的一致好评，现拥有固定的客户网络。公司地处长江三角洲，位于杭嘉湖平原东北部，南濒杭州湾，东邻上海市，地理位置优越，交通十分便捷。在行业竞争白热化的情况下，公司以“诚信为本，尊客至上”的服务宗旨，进一步加强产品质量管理，根据国际市场的变化和客户的要求，采取相应的措施，做到让客户满意，与国际接轨。

真诚期待海内外客商的合作，我们为您提供最好的产品，最好的服务！

founded in 2006, pinghu kangchengda fastener co., ltd. is a fastener exporter in china. after years' development and innovation, the company has developed from original jiashan kangchengda metal product co., ltd. established in 2001 into a professional fastener manufactory covering a floor area of 15 mu and a building area of 10,000 square meters. besides, the company was awarded the title of aaa credit rating by zhejiang rural credit cooperatives union in 2007 and 2008 passed the certification of iso9001:2000 quality management system. with the business philosophy of "survive by quality, develop by credit", our company is introducing advanced equipment and technology to provide quality products for widespread customers. we can manufacture flat washers and metal stamping parts in various specifications.

models. our washers are made in accordance with such standards as din, jis, ansi (ifi) , iso, as, bs, nfe and gb.

besides, all our products are very popular throughout the world, such as germany, japan, korea, the usa, france, spain, poland
situated in yangtze delta and the northeast of hangjiahu plain, adjacent to hangzhou bay in the south and shanghai city in the e
management and takes effective measures to satisfy customers and catch up with the world leading level. welcome to cooperat